
Styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Den 10 november 2022. Kl 9.00-12.00 

Plats: Kiselsalen, NUS, Umeå 

 

Närvarande: Helene Sundelin, Merab Kokaia, Mirja Gyllensvärd, Eva Wadhagen Wedlund, 

Måns Bergqvist, Johan Zelano Maria Compagno Strandberg, Helena Gauffin, Christian 

Wentzel 

Frånvarande: Alexandra Sailer, Ulrika Sandvik 

 

§ 1 Johan Zelano valdes till protokolljusterare 

§ 2 Inga synpunkter framkom på föregående protokoll 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes  

§ 4 Rapport från skattmästaren föredrogs 

 

§ 5 ILAE och nordiskt samarbete – inget särskilt att ta upp från ILAE, men 

möjligheten att öka SES engagemang i ILAEs task forces diskuteras. 

 

§ 6 Epilepsiförbundet har en ny ordförande (Bengt Eliasson) och förbundet önskar 

ett möte med styrelsen. Helene återkopplar mail-ledes till förbundet om mer 

specifik plan för sådant möte. 

 

§ 7 Planer för 2022–2023 

o Höstmötet/Årsmöte 2022: Måns gör en genomgång av årets möte i 

Umeå. 

o Inga nya workshops är aktuella just nu. 

o Höstmötet/Årsmöte 16–17 november 2023: Mötet planeras i 

Linköping och organiseras av Helena Gauffin. Planerat tema Super-

refraktärt SE hos barn och vuxna 

 

§ 8  Svenska neurologföreningen –Neurologiveckan 2023: SES föreläser 10/5-2023 i 

Uppsala. Samma tema och program som planerades 2022. Moderator planeras 

vara Johan Zelano eller Måns Berglund. 

  

§ 9 Inga inkomna resestipendier 

 

§ 10 Inga inkomna skrivelser  

 

§ 11 Inga inkomna rapporter 

 

§ 12 Epilepsiregister: Helene informerar om att BEPQ (barnregistret) går i in i 

vuxenregistret och fortlöpande justeringar görs.  

 

§ 13  SES hemsida och sociala medier: Måns informerar hur det går med den nya 

hemsidan.  

 

§ 14 Sponsorer – Måns rapporterar kring sponsorer på höstmötet. Flera sponsorer har 

hört av sig efter att kontrakt redan var skrivna med fyra olika företag. 



 

§ 15 Övriga frågor:  

- Valberedningen har haft svårt att fylla en vakant ledamotplats, som uppstod 

med kort varsel 

- Styrelsens sammansättning diskuteras och möjligheten att fler 

yrkeskategorier ingår. 

- Diskussion kring frågan om vad ska SES jobba med (nätverk, forskning, 

inom ILAE) påbörjas inför eftermiddagens årsmöte. 

- Nästa möte hålls 8 december, 16.30-17.30, via Teams. 

 

 

Ordförande  Protokolljusterare Sekreterare  

 

 

Heléne Sundelin Johan Zelano Maria Compagno Strandberg

    

  


